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egy könyv olykor csodákra képes. editet például megtanította arra, hogy 

tudatosan, a megelőzést szem előtt tartva, hogyan éljen egészséges életet. 

„az önmagát 
gyógyító  
           ember”
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Valamilyen probléma kapcsán ismerkedett meg a Villrosa készítménnyel?
nem. évekkel ezelőtt olvastam egy könyvet, amit egy svéd doktornő írt, 
az volt a címe, hogy „az önmagát gyógyító ember”. óriási hatással volt 
rám ez az írás, egyrészt azért, mert nagyon érdekes és bölcs szemlélettel 
értelmezte a betegségek kialakulását és közelítette meg a gyógyulás felé 
vezető utat. másrészt számos hasznos információt tartalmazott különféle 
természetes hatóanyagokról, gyógynövényekről. 

Mi volt az, amit leginkább el tudott sajátítani az olvasottakból?
igyekeztem magamévá tenni a szemléletmódot, és például megfogad-
tam azt a tanácsot miszerint 40 éves kor felett minden nőnek ajánlott 
villarosát fogyasztani annak érdekében, hogy szervezetileg minél tovább 
megőrizze nőiességét, a majdani klimax tünetei –melyek intenzitása 
csökkenthető a villarosa növényi hatóanyagainak segítségével- pedig 
könnyebben viselhetőek legyenek.

Ön mikor kezdte el szedni a készítményt?
42 éves voltam, és immáron 4 éve szedem, pusztán megelőzésképpen. 
bár én elég későn szültem, 38 éves koromban és a szülés egy jó értelem-
ben vett hormonlökés a szervezetnek, mégis azt gondoltam, hogy annak 
jótékony hatása idővel csökken ezért érdemes plussz támogatást adnom 
magamnak e tekintetben. 

Mit tapasztalt?
túl nagy változásról nem tudok beszámolni, hiszen a mai napig nem 
kezdődtek el a klimax tünetei, de nem tudhatom, hogy ha nem szedném 
a készítményt, akkor már mi lenne… viszont azt elmondhatom, hogy a 
nőiességemnek nagyon jót tett a hatóanyag. nőként úgy érzem magam 
minden téren, mint 10 évvel ezelőtt. nagyon jó érzés, megőrizni egy 
fiatalabb kori önmagamat.  

Folyamatosan szedi a készítményt?
kúraszerűen fogyasztom a kapszulákat, a géllel pedig kenem az alhasa-
mat. általában három hónap elteltével tartok ugyanennyi idő szünetet, 
aztán megismétlem a kúrát. 

Az egészsége más területein is ennyire törekszik a megelőzésre?
igen. a hajlamok bennünk vannak, de nagyon fontosnak tartom, hogy 
próbáljunk egészségesen élni. ez nem csak azt jelenti, hogy minden nap 
minőségi ételt teszünk az asztalra, hanem azt is, hogy a kellő kiegészítést 
megadjuk a szervezetünknek, mindenkinek azt, amire szüksége van. 
a kisfiam például nem szereti a piros gyümölcsöket, ezért neki olyan 
készítményt adok, amik ilyen kivonatból készülnek. télen az influenzás 
időszakban pedig a fokozott immunvédelem a cél.

Ez a tudatosság az említett könyvnek köszönhető?
így van, az sorsfordító volt számomra. megértettem, hogy minden tekin-
tetben mennyire fontos, hogyan élünk.
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visszatért 
  a vérzés

ahogy minden nő, 

ági is számított arra, 

hogy előbb utóbb 

 jelentkeznek nála 

a klimax tünetei. 

 szerencsés volt, mert 

 mindez nem előbb, 

 hanem  inkább utóbb 

történt. viszont 

 aligha tudta  volna 

 vidáman  viselni a 

 kritikus időszakot, 

ha nem talál rá a 

 megfelelő segítségre. 
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Mikor és hogyan jelentkeztek a klimax jelei Önnél?
hét évvel ezelőtt, 55 éves koromban kezdődtek a tünetek. azt vettem észre, 
hogy gyakran lesz hirtelen melegem, elönt a forróság. éjszakánként nehezen 
tudtam aludni.

Azonnal be tudta azonosítani a tüneteket?
igen, mert hamarosan vérzészavar is jelentkezett és benne voltam abban a 
korban, amikor ez időszerűvé válhat.

Hogy éltem meg ezt az időszakot lelkileg?
mindenkinél eljön, van akinél még előbb is, mint nálam, úgyhogy ilyen érte-
lemben nem volt nehéz.

És testileg?
Úgy már sokkal inkább, éppen ezért fel is írt az orvos egy hormonkészít-
ményt, amit fél évig szedtem, de nem használt, ráadásul sok ellenérzésem 
is volt ezzel kapcsolatban. ebben az időben ismerekedtem meg a villarosa 
készítménnyel, amit el is kezdtem szedni.

Miért fordult efelé a termék felé?
mert azt olvastam róla, hogy jelentősen enyhíti a klimax tüneteit, ráadásul nö-
vényi alapú, természetes készítmény. ennyi elég volt ahhoz, hogy kipróbáljam.

Mik a személyes tapasztalatai?
teljesen beváltotta a reményeimet. körülbelül két hónap alatt fokozatosan 
elhagytak a tünetek. nagyon jó volt fellélegezni az alól a teher alól, hogy nem 
tudom, mikor önt el a verejték olyannyira, hogy csöpögjön a fejemből a víz, 
ha rám jön a hőhullám.

Az alvászavarai is helyrejöttek?
nagyon hamar, hiszen megszűnt bennem az az alapfeszültség, ami a klimax-
szal jár és ebből adódóan jobbak lettek az éjszakáim. helyreállt a vérnyomá-
som is, ami akkoriban elég gyakran magas volt, gondolom szintén a feszült-
ségtől. és nem utolsó sorban nagyon örülök annak, hogy nem híztam el, mint 
ahogyan a legtöbb nő, ebben az időszakban. sőt még a kezeim és a lábaim sem 
vizesednek, ami szintén egy tipikus jellemzője a klimaxnak. 

A menstruációs vérzése hogyan alakult mindeközben?
amikor elkezdtem szedni a készítményt, még egy jó félévig visszajött a nor-
mál vérzés,  aztán idővel – egész pontosan, három év leforgása alatt – teljesen 
megszűnt. ez alatt az idő alatt végig szedtem a villrosát és csodálatosan átvé-
szeltem a sok nő számára alig elviselhető, kritikus időszakot. a klimax végével 
pedig abbahagytam a készítmény fogyasztását, amit azóta már több klimax 
közelében lévő nőismerősömnek ajánlottam, és mindegyiküknek bevált. 
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„gólya hír”
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Mennyi ideig próbálkoztak a gyermekáldással?
fél éven keresztül, ami tudom, nem sok idő, de nekem mégis egy örökkévalóságnak tűnt akkor, öt évvel ezelőtt, 
29 éves koromban. nem tudtam, mitévő legyek, hogyan mozdítsam előre a folyamatokat, amikor egy üzletben 
rábukkantam a villarosa kapszulára és gondoltam megpróbálom, hátha segít.

Miért bízott ebben?
azért mert azt olvastam róla, hogy kedvező befolyással van a női hormonokra, így a peteérést is jótékonyan 
irányíthatja. 

Gondolta, hogy ez fél év sikertelen próbálkozás után már szükséges?
inkább csak el voltam keseredve, és arra gondoltam, hogy valamilyen természetes segítséget veszek igénybe, 
ártani nem árt.

Használt?
két hónappal később sikerült teherbe esnem, úgyhogy vélhetően igen.

A sikert mennyiben tulajdonítja a készítménynek?
bizonyára más tényezők is szerepet játszottak, de nagy valószínűséggel a készítmény is segített. egy teherbeesés 
függ a szervezet alapvető fizikai állapotától és lelki tényezőktől is. senki sem tudja, mi lett volna, ha nem szedem 
a villarosa kapszulát, de én hittem abban, hogy segíthet és az eredmény magáért beszél.

Azóta is szedi a készítményt?
nem. terhességem idején azt mondta az orvos, hogy hagyjam abba, mert nem ismert a hatása a magzatra nézve. 
szülés után pedig már nem tértem vissza a szedésre. viszont ajánlottam egy ismerősömnek, aki már szintén 
több hónapja próbálkozott sikertelenül. elkezdte szedni a terméket és következő hónapban teherbe esett.

Mielőtt megismerkedett a Villarosával, mennyire volt nyitott a természetes megoldásokra az egészség terén?
nem vagyok a gyógyszerek híve és régen sem voltam. ezt megelőzően is inkább homeopátiás készítményeket 
használtam.

Mi célból?
körülbelül tíz éve az allergiámat és az asztmámat kezelem ilyen módon a nyári időszakokban, mindmáig sikere-
sen. a villarosát követően pedig más crystal termékeket is kipróbáltam már.

Ennek a betegségnek a kezelésére?
nem kifejezetten, inkább megelőzésre, immunvédelemre, főleg a téli hónapokban és nagyon meg vagyok eléged-
ve az eredménnyel.

nóra és párja gyermeket szerettek volna. 

türelmetlenül várták a fogantatás pillanatát, 

aminek bekövetkeztében, a lelki tényezőkőn tÚl 

nagy valószínűséggel szerepet játszik egy 

természetes hatóanyagÚ segítség is.

„gólya hír”
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csak 
természetesen

Milyen betegséggel kezdődött a gyógyulásának története?
8 évvel ezelőtt, 48 éves koromban miómát diagnosztizáltak a méhfalamon és emiatt szükség volt egy műtétre, 
amelynek során eltávolították a nőgyógyászati régióhoz tartozó szerveimet. 

Azonnal szükséges volt az operáció, vagy próbálkoztak másféle kezelésekkel?
nem azonnal, egészen addig vártunk a beavatkozással, amíg a mióma nem okozott különösebb rendellenességet. 
majdnem két évet nyertem.

Mik voltak azok a rendellenességek, amiket végül operáció követett?
az elváltozás, annyira rossz helyen volt, hogy gátolta a méh normál működését, elsősorban vérzészavarokat oko-
zott. előfordult, hogy egy hónapon keresztül nem állt el a vérzésem, amitől teljesen legyengültem. 

aki rendszeresen jár rákszűrésre, annál nagy valószínűséggel 

időben kiderülnek az esetleges elváltozások. így volt ezzel éva is, 

aki a betegségéből adódó mindennapi nehézségekre egy természetes 

készítményben találta meg a gyógyírt. 

Crystaltapasztalatfuzet2010_05.indd   8 8.6.2010   12:31:08



Crystaltapasztalat füzet 9

Mi történt a műtét után?
nyilvánvalóan teljesen megszűnt a menstruációs vérzés és kezdődtek a 
hőhullámok, meg a klimax többi tünete. 

Mit érzett és mit tett, amikor érzékelte, a műtéttel nincs vége a nehézsé-
geknek?
az orvos felajánlotta, hogy felír hormonkészítményt a klimax időszaká-
nak könnyítésére, de ezt nem fogadtam el. nem akartam gyógyszerrel 
bombázni a szervezetemet, mert tudtam, hogy az kockázatos. majd, 
másfél évvel a műtét után, már annyira képtelen voltam elviselni az 
állandó verejtékezést és rosszulléteket, hogy a nőgyógyászom hatására 
mégiscsak elkezdtem szedni egy hormongyógyszert. de nagyon meg-
bántam.

Miért, mi történt?
annak idején, fiatalabb koromban fogamzásgátlót sem tudtam szedni, 
mert a szervezetem valamilyen oknál fogva rendkívül érzékenyen reagál 
a hormonális beavatkozásokra. többféle gyógyszerrel kísérleteztem, de 
mindegyiktől fájt a fejem, hányingerem volt. ez az érzékenységem azóta 
sem változott, úgyhogy a hormongyógyszerek szedésének következté-
ben agyinfarktust kaptam, fél év elteltével. 

Milyen következményei voltak ennek a betegségnek?
látászavaraim lettek, mert az agyamban a látóidegközpont károso-
dott az infarktus következtében, ezért látóideg sorvadásom alakult ki. 
szerencsére azóta ez a problémám helyrejött. mondanom sem kell, hogy 
azonnal abbahagytam a hormongyógyszer szedését.

Mi történt akkor, visszajöttek a klimax kellemetlen tünetei?
azok el sem múltak az orvos által felírt kemikáliától, amiknek kizáró-
lag a káros mellékhatásait tapasztaltam. a klimax tüneteitől csak azt 
követően tudtam megszabadulni, hogy megismerkedtem a villarosa 
készítménnyel, és elkezdtem fogyasztani. fokozatosan megszűntek a 
hirtelen rám törő verejtékezések, hőhullámok, és sokkal jobb lett az 
általános közérzetem.

Azok után, hogy a hormonkészítmény ilyen negatív hatást gyakorolt a 
szervezetére, hogyan viszonyult az újabb megoldási lehetőséghez?
bizalommal, hiszen egy természetes, nővényi alapanyagú készítményről 
van szó, amit azóta is, immáron két éve szedek.

Mennyi idő elteltével érezte a kedvező hatás első jeleit?
a második hónapban már egyre csökkentek a rosszullétek, és azóta is 
teljesen jó vagyok, semmi jele a klimaxnak.
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Hogyan került ismeretségbe a Villarosa készítménnyel?
két éve kiderült, hogy az egyik petefészkemen ciszta van, amit el 
kellett távolítani. amikor túl voltam a műtéten szerettem volna 
valamit tenni a további egészségem megőrzése érdekében. akkor 
ismerkedtem meg a termékkel és azóta fogyasztom.

Hogyan derült fény a betegségére?
rettentően görcsölt a hasam és néhány hónap várakozás után 
kénytelen voltam elmenni orvoshoz, aki megadta a választ a 
tünetek okára.

Azonnal műteni kellett?
igen, egyrészt azért, mert már elég nagy volt az elváltozás, ha jól 
emlékszem 5 cm átmérőjű, másrészt azért, mert alig elviselhető 
fájdalmakat okozott. megváltásnak éreztem a műtétet.

Hogy sikerült a beavatkozás?
szerencsére nem kellett e petefészkemet kivenni, viszont a cisztát 
megfelelően el tudta távolítani az orvos. összességében jól sike-
rült. 

Okozott vérzészavart a ciszta?
nem, hajszálpontosan 28 napra menstruáltam. éppen ezért 
nehezen hittem el, amikor megmondták a diagnózist. viszont a 
fájdalmaim jelezték, hogy komoly a probléma és a ciszta mérete 
ezt vissza is igazolta.

A műtét után mi volt a következő lépés?
az orvos felkészített rá, hogy mivel a beavatkozás során meg-
piszkálta a petefészkemet, lehet, hogy hamarosan elkezd elma-
radni a menstruációm. nagyon kiborultam a hírtől, mert ehhez 
még elég fiatalnak éreztem magam, csak 40 éves múltam.

az orvos már  lemondott 

páciense menstruációjá-

ról, de katalinnak 

valami azt sÚgta, még 

nem jött el a klimax ide-

je és megkereste azt 

a segítséget, ami neki 

ad majd igazat…

Igaza lett az orvosnak?
sajnos nem sokkal a műtétet követően elkez-
dett kimaradni a menzeszem. ekkor fel akart 
írni egy hormontartalmú gyógyszert, amit 
nem fogadtam el, mert azt is elmondta, hogy 
ennek lehetnek mellékhatásai, amik eléggé 
megrémítettek.

Mi volt a legijesztőbb?
az, hogy el fogok hízni, én, aki világ életem-
ben nagyon figyeltem az alakomra. ekkor 
bukkantam rá az interneten a villarosa gélre, 
amit el is kezdtem használni és azóta, azaz 
két éve folyamatosan kenegetem vele ma-
gam.

Mit tapasztalt?
azonnal visszaállt a ciklusom, és azóta is 
rendben van. szeretném megmondani az or-
vosnak, de már másikhoz járok, éppen azért 
mert nem akartam hallani a további rémiszt-
getéseit. nekem nagyon bevált ez a készít-
mény, a változó kor közeledtét még csak nem 
is érzem, és remélem, minél később fognak 
jelentkezni a tünetek. 

még nincs 
itt az idő
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Mennyire viseli meg a változókor?
szerencsére, amint észleltem az első tüneteket, azonnal elkezdem fogyasztani a villarosa készítményt, így egyáltalán 
nincsenek problémáim.

Mik voltak a figyelmeztető jelek?
a várt módon kezdődött minden. hőhullámok, verejtékezés, nekem leginkább a hajam töve és a nyakam izzadt. a 
fizikai tünetek mellett idegi megterhelést is jelentett befogadni azt, hogy ami eddig volt az életemben, az majd most 
elmúlik. 

Mit érzékelt, amikor elkezdte fogyasztani a készítményt?
gyakorlatilag nem tudtak elhatalmasodni rajtam a tünetek, olyan mértékben, ahogyan azt másoktól hallottam. már 
vizesedtem és feldagadtak a kezeim, de amint elkezdtem használni a terméket, ez a tünet elmúlt, és a többi tünet is 
mérséklődött.

Vérzés zavarok már jelentkeztek akkor, amikor elkezdte szedni a készítményt?
igen, és nekem nem is jött vissza a normál menstruációm a készítménytől, mint ahogyan azt másoktól hallottam. 
de azt gondolom, hogy 57 évesen erre már nem is vágyhat az ember. az már olyan kor, amikor teljesen helyénvaló a 
klimax. 

Mióta szedi a készítményt?
három éve, és nem is fogom abbahagyni, amíg tart ez az időszak, mert nem szeretném megélni azokat a rosszulléte-
ket, ingerült állapotokat és egyéb erős tüneteket, amiket azok az ismerőseim, akik nem szedik ezt a készítményt.

Felmerült Önben valaha, hogy hormongyógyszert szedjen?
a nőgyógyász fel akarta írni, de amikor mondtam neki, hogy milyen megoldást választottam, támogatta a döntése-
met. én a természetes alapanyagú készítményeket, azon belül is a magyarokat részesítem előnyben.

Mennyi idő elteltével érezte, hogy csökken a tünetek intenzitása?
néhány hónapon belül. nagyon jó érzés volt, és most is az, hogy nem kell attól rettegnem, hogy bármelyik pillanat-
ban kiver a víz, elönti a fejemet az izzadság és a többi hasonló kellemetlenség megnehezíti a mindennapjaimat. 

más, mint más
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régóta tagja a forgalmazói hálózatnak 

ildikó, így jól ismeri a crystal termékeket. 

magától értetődő, hogy változókori 

tüneteinek enyhítése céljából is ezekből 

a készítményekből választott.
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